
PROTOKOLL FRA STYREMØTE 02/2023 – 
2025 

 22. juni 2023

Ullevål stadion og Microsoft teams. 

Til stede: Aleksander Wråli, Vigdis Bruun, Egil Olsen, Else 
Marie Fjeld, Roger Aandalen, Ove Solbakken og 
Martin Gøranson 

SAK 05 INFORMASJON 

- Avslag søknad Lottstift
- Nordisk mesterskap
- Aleksander informerer om styremøte Fleridrett
- Team Norway – møte i toppidrettsutvalget
- Kurs høsten 2023 – jobber med overdommerkurs
- Norgesserien
- Premier Norgesserien
- Else Marie søker om deltagelse på mentorprogram for unge ledere
- Else Marie fått ansvaret for å arrangere samling i Utviklingsgruppen
- Deltatt på 50 årsjubileum hos Helios IF

Vedtak: 
Styret besluttet 
å ta informasjonen til etterretning 



SAK 06 BISFED GENERALFORSAMLING 2023  
 

 Generalforsamlingen til vårt internasjonale særforbund BISFed, finner sted 
09.oktober i Portugal. Norge bør være representert på de politiske arenaene som er 
for våre idretter. Frist for å sende inn saker til Generalforsamlingen er august. 
Seksjonsstyret diskurte hvilke representanter Norge skulle sende og om vi hadde 
noen saker som burde løftes til Generalforsamlingen.   

 
   

Vedtak: 
Styret besluttet 
å sende seksjonsleder Aleksander Wråli og fagansvarlig Karsten Ølstad til BISFeds 
generalforsamling 2023. Norge har ingen saker til BISFeds Generalforsamling.  

 
 
 
SAK 07 REGIONSANSVAR SEKSJONSSTYRET 
 

 Seksjonsstyret fordelte regionsansvar i perioden. Formålet med regionsansvar er at 
våre klubber, i gitte regioner, skal ha en enklere kontakt inn til seksjonsstyret.  

 
 

Vedtak: 
Styret besluttet 

 å fordele regionsansvaret slikt: 
 
 Nord: Else Marie Fjeld 
 Midt-Norge: Aleksander Wråli 
 Møre og Romsdal: Vigdis Brun 
 Vestland: Martin Gøranson 
 Innlandet: Roger Aandalen og Vigdis Brun 
 Sør-Norge: Ove Solbakken 
 Oslo og Viken(Evt fylker etter oppløsning): Egil Olsen 
 
 
SAK 08 BYTTE REKKEFØLGE PÅ NM I BOCCIA FRA 2024 
  

 I lys av endringer vi har gjort i lagformatet i boccia, har ansvarlig for arrangement i 
Norgesserien Egil Olsen og fagansvarlig i administrasjonen diskutert litt rundt å 
bytte rekkefølge på våre NM i boccia. Det siste Norgesseriestevnet i sesongen er 
alltid et lagstevne og det første Norgesmesterskapet i sesongen, er NM boccia lag. 
Det gjør det utfordrende å bestille medaljer og pokaler på grunn av liten tid. Det er 
mer uforutsigbart hvor mange pokaler man trenger, da antall lag har økt 
 
Vedtak: 
Styret besluttet 
å bytte rekkefølge på NM boccia individuelt og NM boccia lag, med virkning fra 
sesongen 2024. Informasjon blir gitt i egen nyhetssak på forbundets hjemmeside 
 

 
 
 
 
 



SAK 09 GODKJENNE AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR 01 – 2023/2025 
 
  
 Vedtak: 
 Styret besluttet 
 å ta protokollen fra styremøte nr 01 2023/2025 til etteretning 
 
 
SAK 10 EVENTUELT 
 
 MØTEPLAN HØSTEN  
 
 Styremøte 03: 31.august 
 Styremøte 04: 05.oktober 
 Styremøte 05 og arbeidsmøte: 08.-09.desember 
 

 Administrasjonen ber medlemmene i seksjonsstyret tenker over følgende 
frem til neste styremøte: 
 
Medlemmer til Hedersjury – Hvilke personer skal sitte i en Hedersjury 
 
Junior NM – Etter økt deltagelse i junioralder ønsker vi se på muligheten til å bedre 
deres konkurransetilbud. Aldersgrense 13 år? Administrasjonen forhører seg med 
NIF på hva reglementet sier. Sender svar til seksjonsmedlemmene.  
 
Poengsystem – Hvordan skal vi løse ufordringen med flere like poeng til en NM-
kvalifisering? Med utdeling av 1 poeng til alle deltagere, kan vi etter endt 
Norgesserie komme opp i en problemstilling, der flere kan være kvalifisert på lik 
sum. Hvilke skal da få plass i NM, etter at personer over på listen er 
strøket(allerede kvalifisert).  
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